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Vážení, 

Jmenuji se Marek Šlachta. Velmi rád bych se touto žádostí ucházel o pozici lékaře/

asistenta na Neurochirurgické klinice v absolventském programu. 

Během svého studia jsem se chopil každé příležitosti, která se naskytla. Věřím, že to, 

co do nás fakulta investuje, bychom měli ve svém nejlepším vědomí a svědomí 

fakultě opět vrátit jiným způsobem. Čtyři roky jsem měl možnost pomáhat 

studentům prvního ročníku s anatomií jakožto studentská pedagogická síla. Díky této 

zkušenosti jsem tak nejen připraven ale i motivován dále pokračovat v pedagogické 

činnosti. Jakožto předseda Spolku mediků jsem se svým týmem založil projekt Daruj 

půllitr ve spolupráci s Transfuzním oddělením Fakultní nemocnice. Vedení 

studentského spolku mi pomohlo značně rozvinout tzv. “soft skills”, ze kterých jako 

nastávající lékař budu těžit celý svůj (profesní) život. V posledním roce jsem s kolegy 

stál u zrodu studentského koordinačního týmu COVID-19 při zdejší fakultě, který v 

komunikaci s ostatními buňkami napříč republikou zajišťoval zprostředkování 

dobrovolnické činnosti v desítkách zdravotnických zařízeních. Za tuto iniciativu jsme 

byli odměněni cenou rektora Univerzity Palackého. 

Velkou profesní oporou mi je personál Neurochirurgické kliniky, který za mnou stojí 

od samotného začátku a velmi ochotně mi předává své znalosti a zkušenosti s 

charakteristikami zdejší léčebné a diagnostické péče. Věřím proto, že budu přínosem 

pro pracoviště, které má možnost si odchovat svého lékaře. 

Během letních měsíců posledních dvou let jsem na kliniku docházel téměř denně, 

abych si osvojil postupy a specifika péče o pacienty na jednotce intenzivní péče. 

Právě samostatná JiP kliniky je jedním z mnoha důvodů, které mne v zájmu o práci 

na klinice utvrzují. Velmi se mi zamlouvá poskytovat komplexní péči a zdokonalovat 



mimo chirurgie také se ve všeobecné a intenzivní medicíně. Velmi mne oslovila také 

variabilita výkonů a moderní technologie, které rozšiřují spektrum profesní 

seberealizace oproti jiným pracovištím v republice. Velmi rád bych do budoucna 

pokračoval i v akademické práci. Naše pilotní studie v rámci Studentské vědecké 

konference získala první místo v chirurgické sekci. Tuto prvotinu jsme nyní s lékaři 

rozpracovali a chystáme článek k publikaci. V současné době pracujeme rovněž na 

dalších vědecko-výzkumných projektech. 

Velmi rád se s Vámi setkám při osobní schůzce. 

S úctou 

Marek Šlachta 


